
Zpráva poradce chovu za rok 2010 
  
Chtěla bych vás tímto seznámit se změnami, ke kterým došlo v chovu pointrů v roce 2010. 
  
K závěru loňského roku působilo v našem klubu 33 chovných psů a 42 chovných fen. Pokud bych to porovnala 
s minulými roky, u psů zůstávají počty téměř totožné. U fen ale došlo v loňském roce k nárůstu o téměř 25%, 
což je velmi pozitivní. Za minulý rok bylo uchovněno 14 nových fen a 3 psi. Naopak vyřazeni byli 3 psi a 3 
feny  pro stáří. 
 
Nově uchovnění psi: 
Cass z Mešínské hájovny 
Gwen Blahud  
Farro z Mešínské hájovny 
 
Nově uchovněné feny: 
Betty z Večeřova dvora 
Gala z Mešínské hájovny 
Archie z Mešínské hájovny 
Herta Bohemia Šibenik 
Bigi z Žehuňské kovárny 
Leidy od Nezdického potoka 
Dama Nová Hajnice 
Ira z Dolnic 
Wanda z Mešínské hájovny 
Quarta z Mešínské hájovny 
Dela z Dubských lesů 
Gama Blahud 
Bona Soharo 
Lili od Nezdického potoka 
 
Co se týká doporučení ke krytí, v roce 2010 jsem jich vystavila 16 a 2 krytí byla náhradní. Nahlášeno bylo 12 
vrhů, 3 feny nezabřezly a jedna nakrytá fena bohužel uhynula. 
Zapsáno bylo 68 štěňat (pro porovnání v roce 2009 to bylo jen 54 štěňat), z toho  29 psů a 39 fen. Nejvíce 
štěňat se narodilo černobílých, a to 23, žlutobílých pak 18, žemlových také 18 a černých 9.  
Kromě mírného nárůstu populace pointrů registrovaných v našem klubu bych ještě ráda zmínila další 
pozitivní informaci, která se týká vyšetření displazie kyčelních kloubů. V loňském roce mi bylo doručeno od 
MVDr. Vomáčky celkem 28 vyhodnocení displazie a z tohoto počtu byla pouze dvě vyhodnocení s výsledkem 
jiným než 0/0.  
Závěrem  bych pak chtěla pogratulovat  p.Radimu Dudovi ke krásnému úspěchům na MRK a MKP. Zároveň 
také poděkovat všem chovatelům pointrů za jejich účast na nejrůznějších exteriérových i pracovních akcích a 
tím pádem i propagaci našeho plemene. Všem pak přeji do nadcházející sezóny mnoho úspěchů. 
 


